
Interpelácia č. 12/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Občan ma oslovil, budem ho presne ako to povedal. Kedy do panenky Márii opravice te 

spomaľovače v Trebišove. Takže viete, že to je moja srdcovka. Počasie nám žičí a fakt 

neviem, zatiaľ ma nikto neoslovil, máme polovičku februára a čo s tými spomaľovačmi, 

necháme to tak v takom stave ako to je, alebo nájde sa ochota, nájdu sa financie na opravu, 

alebo odstránenie niektorých z tých spomaľovačov, je to už v katastrofálnom stave.  

 

PhDr. Čižmár: 

Teraz sa pýtaš pán poslanec,  na odstránenie, alebo na opravu? 

 

Tomko: 

Mne to je jedno, čo sa s tým spraví. 

 

PhDr. Čižmár: 

Oprava je plánovaná len čo to dovolí počasie. Aj v minulom roku sme to realizovali, aj 

v predminulom roku sme to realizovali niekedy v mesiaci marec. Čiže, to vyštrkovanie lôžka, 

alebo spevnenie lôžka a úpravu tých vychodených koľajníc, určite zrealizuje hneď ako to 

počasie dovolí. 

 

Tomko: 

Ja sa nepýtam na to, ja sa pýtam na ten výjazd.  

 

PhDr. Čižmár: 

Viem na čo sa pýtaš, ale zatiaľ túto alternatívu nezvažujeme aj na základe dohody 

s dopravným inšpektorátom.  

 

Tomko: 

Takže v marci som tu zase s interpeláciou.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 


